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In de brandbrief over wonen en zorg voor ouderen (van d.d. 22 juni 2018) die KBO-Brabant 
aan het college van Gedeputeerde Staten van Noord-Brabant stuurde en in afschrift aan uw 
college, schetst het KBO een aanpak voor het toekomstige woon-zorg probleem. 
 

1. Herkent u de geschetste vraagstukken van het KBO in onze gemeente? 
2. Onderkent u als college de urgentie van het woon/zorg-probleem, zoals KBO-Brabant 

dat schetst, voor Cranendonck? 
3. Wat is uw eerste indruk over de rol die de gemeente kan spelen in dit vraagstuk? 
4. Heeft u over dit vraagstuk al contact gehad met andere overheden zoals Provincie en 

Rijk? En zo ja, kunt u delen hoe zij tegenover de door de KBO geschetste urgentie van 
het woon-zorg probleem staan en wordt hier beleid voor gemaakt? 

5. Ziet u mogelijkheden om de door KBO-Brabant voorgestelde ‘clusters’ van 
seniorenwoningen te realiseren in onze gemeente als een soort variant op ‘os thoes’. 

6. Hoe staat u tegenover een ‘pilot’ (of proef) om voor een dergelijke variant 
beleidsterreinen als Ruimtelijke Ordening, Sociaal Domein en Wonen en Leven te 
verknopen (inclusief ontschotting van budgetten)? 

https://www.kbo-brabant.nl/download/434674-Bijlage+1+bij+persbericht+25+juni+2018+-+Brandbrief+Voorkomen+systeeminfarct+wonen+en+zorg+ouderen.pdf

